
 

 

 

 ZÁPIS   Z  VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ  

ZASTUPITELSTVA  OBCE 
    
                                           KONANÉM   DNE  17. prosince  2001           

__________________________________________________________________ 

Přítomni : pí.Kaprasová, pí.Černá, p.Sokol,p.Ing.Suchý, pí.MUDr.Gutová,p.Černý V,p.Fiala,p.Vondrášek, 

               p.Vild , p.Černý M. 

Omluven  : p. Ing. Tichota - mimo  obec 

Host :  p. Kurdík - Rumpold  Rokycany   

____________________________________________________________________________________ 

 

Program :                1) Kontrola  usnesení 

                               2)Vyhlášky  o  odpadech 

                               3) Změna  rozpočtu  v roce  2001   

                               4) Zpráva o hospodaření  za III.čtvrtletí 2001  

                               5) Schválení půjčky na kanalizaci 

                               6)Výpůjčka pozemku pro  TJ  Holoubkov 

                               7) Zpráva  o činnosti  zastupitelstva  obce 

                               8) Informace  o investiční akci - plyn ,kanalizace a vodovod Holoubkov  jih  

                               9)Diskuze                              

                              10) Usnesení  a závěr  

 

Navrţený  program  byl schválen  bez připomínek. 

      PRO | PROTI | ZDRŢ 

       10    I    -     I     - 

Do návrhové komise byli zvoleni bez připomínek p. Ing. Suchý a p.Sokol 

      PRO | PROTI | ZDRŢ 

         8 I     -     I     2                

Ověřovateli zápisu byli zvoleni bez připomínek p. Vild M.  a  pí. Kaprasová 

      PRO | PROTI | ZDRŢ 

         8  I      -     |    2 

 

1) Kontrola  usnesení  

    Všechny  body  usnesení   z minulého  veřejného zasedání   byly  splněny, nevyřízen  zůstává  pouze 

 1 bod  z 25.6.2001, kterým  bylo  uloţeno  stavební  komisi provedení opakovaného šetření na pozemku 

 p. Bělohlávka - zahrada  u hotelu v zájmu  přezkoumání  a dořešení  připomínek občanů 

 

2)  Vyhlášky  o odpadech 

    Jednání   se zúčastnil  p. Kurdík  - zástupce  firmy  Rumpold , která  pro  obec  Holoubkov  zabezpe- 



 

 

 

 

čuje  svoz komunálního  odpadu  od  roku 1999.Od 1.1.2002 nabývá  účinnosti nový  zákon  o odpadech 

č.185/2001 Sb, podle  kterého je kaţdá obec  povinna určit  místa, kam  mohou  fyzické  osoby ukládat 

komunální  odpad, který  produkují. V zájmu zajištění tohoto zákona  proto zastupitelstvo  obce  ve spo- 

lupráci   s odbornou  firmou  Rumpold - R - Rokycany, s.r.o. zpracovalo   a vydává  : 

    

   a) obecně  závaznou  vyhlášku   o  místním  poplatku  za provoz   a odstraňování komunál.odpadů    

   b) obecně závaznou  vyhlášku , kterou  je stanoven   systém shromaţďování a třídění  odpadů 

 

Zákonem  stanovená maximální sazba  pro rok 2001  i 2002  na  jednoho  poplatníka činí  550,-- Kč, 

v naší  obci byla stanovena sazba  330,-- Kč na  jednoho  poplatníka/ rok (  při  výpočtu  se vychá- 

zelo  ze skutečných nákladů  za rok 2000).     

Pan  Kurdík   odpověděl  občanům  na řadu  dotazů a  současně sdělil, ţe  se nového  systému  mohou 

zúčastnit  i všechny  právnické  subjekty  a fyzické  osoby oprávněné  k podnikání . Účast na systému  obce 

pro nakládání  s komunálním  odpadem   se pochopitelně  nevztahuje na odpady vzniklé  jako vedlejší 

produkt  při  výrobě nebo  při poskytování  sluţeb.  Zastupitelstvo  obce  schválilo. 

 

     PRO / PROTI / ZDRŢ   

     10    /     -      /    - 

 

3) Změna  rozpočtu  v roce  2001   

      V přímé  návaznosti na skutečnost čerpání rozpočtu obce  v roce  2001 byl  předloţen návrh  na 

 změnu  navýšením   příjmů  o 6198,6 tis. Kč v kapitole  12 ( dotace státu DPS, školství ,hasiči ,knihovna, 

 vodovod ) a současně  výdajů o stejnou  částku  6198,6 tis. Kč v kapitole 01,05,07,08 a 09. Navrţená 

 změna  byla schválena.     

 

     PRO / PROTI / ZDRŢ 

      10   /     -     /    -  

 

4) Zpráva  o  hospodaření  za III.čtvrtletí  2001 

 

    Zprávu přednesla předsedkyně  finančního výboru  pí. Kaprasová, ve finančním výboru  bylo projednáno 

dne 1.listopadu  2001. Předloţená zpráva byla  zastupitelstvem obce schválena . 

     PRO / PROTI  /  ZDRŢ 

        10 /    -        /    -    

  

5) Schválení  půjčky  na kanalizaci z Bankovního  fondu  PHARE 

 

    Půjčka z Bankovního fondu  PHARE  byla  předmetem  jednání  zastupitelstva  obce jiţ 14.5.2001 

( 25.5.2001 podána ţádost ) a 5.11.2001. Jedná  se  o půjčku  ve výši  6,- mil. Kč s úrokem   do 0,5 %, 

s  čerpáním   v  roce 2002 a zahájením  splácení   v červnu  2003  do  5 let. Pro  obec  je tato půjčka 



 

 

 

od  MŢP ČR výhodnější   neţ  2% půjčka   ze SFŢP ČR.  Zastupitelstvo  schvaluje.     

 

     PRO  / PROTI / ZDRŢ 

      10   /    -      /      -    

 

6) Výpůjčka  pozemku  pro TJ  Holoubkov     

 

     Jedná  se  o pozemkovou  parcelu č.   63/ 1 - ostatní plocha (hřiště)  o výměře 15392 m 
2

 a parcelu 

 č. 64/1 - zahrada ( pozemek  nad tribunou  směrem  ke trati) ) o  výměře  688 m 
2

 . Oba  pozemky jsou 

 zapsány u Katastrálního  úřadu  v Rokycanech na listu  vlastnictví  10001  - Obec  Holoubkov.  

 Smlouva  o výpůjčce  byla   sepsána ve spolupráci  s Katastrálním  úřadem   Rokycany  na dobu 25 let 

 s moţností dalšího  prodlouţení.  Smlouva  byla  na jednání   přečtena a zastupitelstvem  obce  schvále- 

 na. 

     PRO / PROTI /  ZDRŢ 

      10   /     -      /    -  

 

7)Zprávy  o činnosti  zastupitelstva  obce  

     Od  posledního  veřejného zasedání se sešlo  zastupitelstvo  obce  3 x  a to: 

15.10.2001  - projednáno  6 bodů, 5.11.2001 - projednáno 37 bodů a 3.12.2001 - projednáno 44 bodů. 

 Vzhledem k tomu, ţe  o  činnosti  je obyvatelstvo pravidelně  informováno  i  v Holoubeckém  zpravodaji, 

 byli  občané  seznámeni  jen  s nejdůleţitějšími  body  jednání  zastupitelstva ( hlavní   body  ze dne  

 15.10.2001 - inventarizace  majetku, místní  šetření  v domě  čp. 285  - 286 ) 

   

8) Informace  o investiční  akci 

    Ačkoliv  byla akce  s ohledem  na platná  povolení  zahájena    aţ  v 1.dekádě  října, lze  ji celkově 

 hodnotit  kladně, zvlášť  si  cením  spolupráce   provádějící  firmy  s projektanty a dozorem stavby, neboť 

 byla  nutná na této trase  řada  variantních  řešení ( havarijní stav  propustku  u DCK , který  je majetkem 

 SÚS  Rokycany by musela  obec  na své náklady  ve výši  cca 1,5  mil. Kč zrekonstruovat, pokud by 

 tímto  tělesem  vedla  kanalizační řad ,změny trasy kanalizace  pro manipulační  sklad LRS z důvodu 

 odmítnutí  Obce  Medový  Újezd  připojit  se  na naši kanalizaci - občané Med. Újezda dali  přednost 

 plynofikaci ), coţ zase  přivítala  SÚS  Rokycany  a pro  obec  Holoubkov  je  tato  varianta  i levnější. 

 V současné  době je hotov plánovaný  úsek hlavního řadu  v lokalitě  za  ČD u kanalizace, vodovodu   

 i plynu, cca   z 80 - 85% jsou  hotovy   i přípojky k pozemkům  občanů.  S ohledem  na zhoršení po- 

 větrnostních  podmínek bylo  nutné dle platných  norem  (  svařování   v mrazu  není dovoleno )  práce 

 přerušit.  

 

9 ) Diskuze  

  

p. Plundrich - jak často  se budou  vyváţet  popelnice 

                     jak  roční poplatek, kdyţ  třeba  starý  člověk  v pololetí  zemře ( vrátí  se poplatek ? 

                    zajistit  značení   OÚ, Pošty , Obřadní  síňě  



 

 

 

                    proč  se neudělá  další  ČOV na Ostrůvku? 

p. Ziegler -   jaký   bude  poplatek u popelnic  za malé  děti 

                   zpravodaj  se bude  prodávat  jen  ve Felektu  a u Švábů, neboť   v  samoobsluze    si  jej  

                   občané  vezmou  , ale  nezaplatí 

p. Sokol  - bude  masopust  a Tříkrálové  posezení 

p. Lehner - zda plynaři dorovnají  terén  ve starých  bytovkách 

                 zda by něšlo legalizovat zkratku ze silnice  k OÚ  a Poště? 

p. Celina -  kdy se bude  dělat  kanalizace k Těškovské  ulici 

pí. Kantoříková V. - chodník   k MŠ  je ve špatném  stavu, značně  se zhoršil , kdyţ  tam parkovaly  

                 těţké  soupravy  s materiálem  při rekonstrukci objektu   Ing.  Brůhové  z č.p. 73 

                 u č.p.  291  nebyl  minulý týden  vyvezen  kontejner, dále  zda je povinost  Rumpoldu vyvá- 

                 ţet  při  svozu   i  jen  napůl  naplněnou  nádobu  s komunálním  odpadem 

p. Vondrášek - pracovníci firmy  Rumpold  nevrací  popelnice  na původní  místo, nechávají  je  stát v ko- 

                 munikaci   

pí. Kunclová - dotaz  k DPS. zda  jsou  tam také  vadné hurdisky ( jak  bylo  uvedeno  v tisku  i televizi), 

                 v DPS  v Holoubkově řešeny  stropy  ţeleznými  překlady  

p. Fiala - upozornil  občany  na nepořádek v parku  ve starém  sídlišti, jedná  se o různé  kolny, černé  

              stavby  garáţí, pěstování  domácích  zvířat, atd.  Stavební  komise  spolu  se zastupitelstvem 

              obce   prověří  skutečný  stav    dne  5 ledna  2002 (  sobota  v  9 .
30

 hodin dopoledne, 

              kdy   bude   i   k o n t r o l n í     d e n    v  Domě  s pečovatelskou  službou .                  

 

   Na  konkretní   dotazy  související  s odpadovým   hospodářstvím   odpovídal   p. Kurdík, 

   zástupce  firmy  Rumpold, na ostatní  reagovala  starostka  neb  přímo  zastupitelé  obce. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

10) Usnesení a závěr 

     Návrh  na usnesení  přednesl  p. Ing. Suchý . 

 

Zastupitelstvo obce  bere na vědomí : 

a) Zprávy o činnosti z pracovních porad ze dne  15.října , 5.listopadu a 3.prosince  2001 

b) Informace  o  investičních  akcích     

 

Zastupitelstvo obce   schvaluje : 

1) využití  výhodné půjčky z Bankovního  fondu  PHARE ve výši  6,- mil. Kč  na rekonstrukci 

a dobudování   investiční  akce  kanalizace  v Holoubkově. Jedná  se v podstatě  o úvěr  z Revolvingo- 

vého  fondu  od MŢP  ČR prostřednictvím  ČSOB  Plzeň s čerpáním  v roce  2002 a zahájením  spláce- 

ní  v roce 2003  do  5 let  

2) rozbory  hospodaření  za  III. čtvrtletí  2001 

3) změnu  rozpočtu v roce 2001 

navýšením  příjmů  o 6198,6 tis. Kč v kapitole 12 a současně i výdajů o stejnou  částku 6198,6 tis. Kč 

v kapitolách 01,05,07,08 a 09.Jedná  se o změny  na základě  přidělených  dotací  pro obec. 

4) smlouvu  o výpůjčce  pozemků  pro  TJ  Holoubkov 

jedná    se o pozemkové parcely  č. 63/1  o výměře  15392 m 
2

  a parcely  č.  64/1  o výměře 688 m
2

 

k účelu  sportovní  a  tělovýchovné   činnosti  TJ  Holoubkov   na dobu  25  let s moţností dalšího 

prodlouţení. 

5)  v y h l á š k y    o   o d p a d e c h     v souladu  se zákonem 185/2001 Sb 

a) vyhlášku  obce  Holoubkov  o místním  poplatku za provoz  a odstraňování komunálních odpadů 

   se sazbou  330,- Kč  za poplatníka / rok 

b) vyhlášku  obce  Holoubkov, kterou  je stanoven  systém  shromaţďování, třídění a svozu odpadů 

   a současně  zrušuje  dosud  platnou  vyhlášku, která  byla  v platnosti  od 1.1.2001. 

c) vyhlášku obce  Holoubkov pro právnické subjekty a fyzické osoby oprávněné  k podnikání, které 

   se mohou  nového  způsobu  odpadového  hospodářství  zúčastňovat  na základě  uzavřené  smlouvy 

   s obcí. 

 

Zastupitelstvo   obce  pověřuje  starostku : 

a) zveřejněním  všech   tří  obecně  závazných  vyhlášek  o odpadech ( viz  bod  5)  

b) jednáním s referátem  dopravy  OkÚ  Rokycany  o zlepšení  dopravní  obsluţnosti  s Českými  dra- 

   hami  na základě  připomínek  občanů 

      

              Závěrem  veřejného zasedání  poděkovala  starostka  spoluobčanům  za  účast, popřála jim 

  krásné  a klidné vánoce  a úspěšný   rok  2002 

 

                                                               Ověřovatelé zápisu : p. Vild Mirosl..................................................... 

. 

Zapsala :  Černá  Františka                                                      p.  Kaprasová.................................................... 

Příloha : Změna rozpočtu, rozbory obce  III/2001 


